
Är du medlem i 
SSRK?

Om JA, vilken SSRK 
avdelning tillhör du i 

så fall?

Är du medlem i en av 
SSRKs 

spanielrasklubbar eller 
annan spanielklubb?

Hur ställer du dig till en 
eventuell delning och 

bildandet av en 
spanielklubb?

Kan du tänka dig att bli medlem i en framtida 
spanielklubb med kopplad rasklubbs- och 

lokalklubbstillhörighet ? Vill du utveckla ditt svar kan 
du göra detta under synpunkter, kommentarer på sista 

sidan. Eventuella synpunkter, kommentarer eller frågor om förslaget fyller du i här!

JA SSRK Bergslagen

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västerbotten
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

NEJ
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Östra

Annan spanielklubb 
utanför SKKs 
organisation

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA
SSRK 
Jämtland/Härjedalen

Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

Tycker att sammansättningen av gruppen är märklig då ingen från jakt-sidan är med längre. Hur tänkte man här? Det syns också i förslaget som är skapandet 
av ett "mini-SSRK" och troligen kommer fungera lika illa som SSRK gör idag. Modernt förslag????? Ingen fantasi och man har nästan helt glömt bort rasens 
grunduppgifter och jag är rädd för att man i och med detta förslag kommer tappa alla de som idag sköter våra jaktprov inom SSRK's spanieldel till annan 
organisation. Släpp viltspår, agility mm, det är INTE spanielns uppgift och bättre att SBK mfl sysslar med. Och jag skulle vilja se en uppdelning i intresseklubbar 
inom klubben istället för rasklubbar och avdelningar. Sen kanske det blir nödvändigt inom vissa av dessa intresseklubbar att ha lokalavdelningar. Alltså tex att 
de som idag tillhör JIS får allt ansvar vad gäller jaktproven och jaktträning. För det är ju de som sköter allt det idag men utan att få ta ansvar för det. GÖR OM , 
GÖR RÄTT!!!!

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Gävleborg
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Bergslagen

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västerbotten Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

Den sista frågan om Lokalklubbar och rasklubbar så är jag frågande till vad förslaget är. Ska rasklubbarna bara hålla på med avel som riktar sig mot 
utställning? Och ska lokalklubbarna bedriva verksamhet mot det mer praktiska  DVS jakten och jaktprov? I övrigt så tycker jag att tanken på att skapa 
lokalklubbar som är hälften så stort som vårt land bara för att täcka medlemsantalet intekomme att fungera. Här ska det tas fram hur många potentella 
medlemmar som finns i varje område (län) Min rasklubb ger mig inget i dagsläget tex. Ytterligare en fråga är hur denna SSpK ser på de jaktavlade linjerna och 
de som jagar med sin stötande hund. Varför inte involvera jaktspanielklubben i detta? Jag är säker på att det finns många som bara jagar med sin hund utan att 
vara medlem i något lokalklubb eller rasklubb bara för att de inte bedriver verksamhet som tilltalar en. Jag hade förväntat mig lite mer av remisförslaget och mer 
djupgående frågor i enkäten. 

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Småland Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt HS förslag måste omarbetas innan det ens går att ta ställning till om jag vill bli medlem i en spanielklubb.

JA SSRK Södra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östergötland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i Field 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta



JA SSRK Västra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östergötland
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag tycker inte en spanielklubb ska hålla på med Viltspår, Agility, Rallylydnad o s v. Klubben ska ägna sig åt den exteriöra delen och jaktprovsverksamheten 
samt kursverksamhet som berör dessa ämnen.

Tyvärr är det väl så att när det gäller den jaktliga biten är många av rasklubbarna inte så väl insatta som de borde vara. JiS är den "klubb" som i dag bäst kan 
föra ut det budskapet. 

Kanske man skulle se bortom lokalavdelningar och i stället använda sig av verksamhetsområdena Exteriör och Jakt.

Ang valberedningens arbete så verkar hela det arbetssättet befängt. De som är villiga att ställa upp gör det för Spanielklubben inte för Rasklubben. Rent 
procentuellt om man gör som föreslås så får ju ex Fieldklubben "mer o säga till om" än Springerklubben som är massvis gånger större???

Viltspår är inte rasspecifikt för en spaniel, även om den kan spåra.
Övriga aktiviteter finns det andra klubbar som är proffs på att föra ut, det ska inte  en blivande Spanielklubb hålla på med.

Tidningen kan slopas, använd Hemsida och om någon tycker det är kul o snickra på en tidning lägg den som pdf på hemsidan.

Delegater till fullmäktige borde endast vara från Verksamhetsområden eller avdelningar, hur man nu väljer att organisera sig. I dessa Verksamehtsområden / 
avdelningar finns det representanter för rasklubbar. Har inte SKK skrivna direktiv på hur en organisation ska se ut? Känns helt främmande att rasklubbarna ska 
ha mer o säga till om som inte bedriver den stambokförda verksamheten.

Huvuddelen av medlemsavgiften borde ligga där den stambokförda verksamheten bedrivs.

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra

Annan spanielklubb 
utanför SKKs 
organisation

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Tror det behövs en klubb för de som jagar på riktigt. En klubb för springer, cocker och labrador. 

JA SSRK Södra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Egen ekonomi, beslutsrätt för utveckling av träningar, prov mm för jakt springerspaniel

JA SSRK Södra Jag är medlem i JIS
Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Småland
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta För oss med både spaniel och retriver så blir det ytterligare en medlemsavgift att betala.

JA SSRK Södra

Annan spanielklubb 
utanför SKKs 
organisation

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Viktigt att en spanielklubb har stort fokus på den arbetande spanieln och relaterad träning.

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Jag kan tänka mig detta om spanielns ursprungsfunktion, jakten, får stort utrymme

JA SSRK Västra

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Kommer klubben bära sig så att antalet aktiviteter inte minskar?

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Småland
Jag är medlem i Clumber 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag skulle vilja se en gemensam tidning med en redaktör som Spanielklubben tillhandahar. Denna tidning ska vara uppdelad så alla klubbar får samma antal 
sidor -även om en klubb inte har material ska inte en annan klubb "få" dessa sidor(risk för att den större klubben tar över tidningen)
Hemsida skulle jag oxå vilja se en gemensam -men mer som en samlingsplatsmed aktuell info om aktiviteter som sker i resp rasklubb och länkning till allas 
egna hemsidor. jag tror det är viktigt för oss klubbar att få ha vår egna design och stil på rasklubbens hemsida.

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta



JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

Bra att man inte behöver ha många olika styrelser, då det ofta är svårt att få folk till dessa men är lite rädd att vi här i allra norraste norr kommer att bli utan 
aktiviteter och få väldigt långt till det som anordnas med ett så stort upptagningsområde som Norr-Västerbotten. Vi har redan nu långt till vissa aktiviteter i 
Norrbotten (25 mil till Luleå från Gällivare och 35 mil från Kiruna) ska vi då till skellefteå/Umeå blir avståndet enkelväg det dubbla. 
Vi har inte mycket aktivitet här nu, det som finns är mest retrieververksamhet men ska vi delas och sedan få stora områden kommer det bli tunt med 
verksamhet och kanske fler som väljer andra aktiviteter istället och spanielverksamheten dör ut helt. Den lilla som finns
Har dock ingen bra lösning själv. 

JA SSRK Småland Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ
Jag är medlem i Clumber 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Tycker att det är ett bra förslag då jag upplever att SSRK som det är just nu fokuserar men på Retriverdelen än på Spaniels. Därför har jaginte förnyat mitt 
medlemskap 

NEJ

Annan spanielklubb 
utanför SKKs 
organisation

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Varför inte gå ihop mef springer klubben! Jobbigt med två olika!

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Clumber 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

För oss i norr blir det alldeles för stora avstånd för att få någon gemenskap inom en sådan klubb och personligen kommer jag nog gå ur i sådana fall,vi har nog 
svårt med att få ihop folk som det är nu när vi är både Spaniel och retriever! För övrigt kan jag tycka att det redan finns en jaktspanielklubb för de som vill och 
behövs inte ännu en....

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östergötland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta Inga Pettersson 

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

Vi är alldeles för liten avd idag. Delar sig SSRK så försvinner spanielägares möjligheter till träning, kurser och sen är vi för liten grupp för att få ihop någon 
grupp! 

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Södra

Jag har Sussex spaniel 
eller Irländsk  
Vattenspaniel och saknar 
rasklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra

Annan spanielklubb 
utanför SKKs 
organisation

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Västerbotten
Jag är medlem i Clumber 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Vi Spaniel ägare behöver Retriever människor för att kunna genomföra en del aktiviteter.

JA SSRK Småland
Jag är medlem i Clumber 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Gävleborg Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta



JA SSRK Södra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

NEJ Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Gävleborg Jag är medlem i JIS
Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Jag kan tänka mig detta om spanielns ursprungsfunktion, jakten, får stort utrymme

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Field 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Västernorrland
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Behåll SSRK som paraply med genomför en omstrukturering av spanielverksamheten enligt förslag.

JA SSRK Gävleborg
Jag är medlem i Field 
Spaniel Klubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västerbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta Delning skulle splittra den verksamhet vi har i för små delar eller för långa avstånd för att någon verksamhet skulle vara möjlig.

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt Vilken ställning kommer Jis att ha? Vilken klubb kommer ha ansvaret för avel av Jaktspaniels?

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Gotalnd

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

Helt vansinnigt att dela klubben. Lägg de pengar det skulle kosta på att utbilda stridstuppar o hönor i samverkan/samarbete framförallt i de stora rasklubbarna.  
På Gotland har vi samverkat mycket framgångsrikt i ca 25 år mellan spaniel o retriever. Utställning, viltspår kurser mm körs alltid gemensamt. Däremot 
jaktproven är självklart skilda men där samverkar vi som arrangörer . Är detta omöjligt i övriga Sverige.

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta En delning av SSRK skulle inte vara till gagn för spanielklubbarna inklusive ägarna till spaniel. 

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västernorrland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Bergslagen

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Det kostar för mycket med tryckt tidning och informationsmässigt borde man istället satsa på en uppdaterad och levande hemsida. Idag är det som väntar i 
tryckeriet inaktuellt när det kommer i tryck.

Viltspår bort som en ordinarie post i HS styrelse såväl avdelningarnas det är en bisyssla som borde gå som övrigverksamhet. Viltspåret är inte viktigt för våra 
rasers utveckling och avelsutvärdering. Den är en trevlig sysselsättning för medlemmarna vilket är mycket annan verksamhet också är och skall inte förringas. 

Den ekonomiska fördelningen  tror jag inte kommer att hålla. I dagsläget sponsras mycket av spanielverksamheten av retriever i avdelningarna (retriever 
utställning) därför är det svårt att tro att det skall räcka med 20 kr per medlem till lokalavdelningarna eftersom de skall ansvara för jaktprovverksamheten. 
Snarare borde avdelningarna få större del av kakan för att säkra den stambokförda verksamheten.

JA SSRK Södra Jag är medlem i JIS
Vet inte/jag har ingen 
åsikt NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta



JA SSRK Västra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Vet inte/jag har ingen 
åsikt NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Östergötland

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

NEJ

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta Om ssrk delas riskerar spaniel verksamheten dö ut då ssrk lokalt består av väldigt små enheter. 

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA
SSRK 
Jämtland/Härjedalen

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Bäst är om klubben blir som den är.
Men om det blir en spanielklubb hur ska den se ut vi är många med olika intressen många kör enbart jakt och några gör både och utställning och jakt ? Ska 
man ha olika spanielprov? Eller efter svårighetsgrad? Det kommer många funderingar. Men kan också stärka spanielraserna.Och hur blir det för rasklubbarna ?

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västernorrland

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Gotalnd Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Det finns inte tillräckligt med underlag för att ha verksamhet på  gotland bara för Spaniels så det kommer döda all lokal verksamhet

JA SSRK Östra

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Hej ! Jag har lite funderingar i alla fall . Då vissa rasklubbar har fler mandat i fullmäktige. Hur påverkar det oss som har mindre antal. Varje rasklubb bör ha lika 
många mandat annars kan en ras punkter få mer inflytande över andra. 

JA SSRK Västerbotten
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

NEJ

Annan spanielklubb 
utanför SKKs 
organisation

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Västernorrland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Bergslagen

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag vill att en eventuell Spanielklubb, ska fungera, typ, som det är idag, fast under en Spanielklubb. Med egna rasklubbar, egna styrelser, egna 
medlemstidningar, egen ekonomi, ja, som sagt, som det är idag, men att vi tillhör en Spaniel klubb, istället. Och att vi betalar en medlemsavgift, till den 
eventuellt, nybildade Spaniel klubben. Det ska vara en relevant medlemsavgift, och att vi också, har en gemensam tidning, där man kan annonsera, till humana 
priser. Samt att den ska innehålla UTSTÄLLNINGSRESULTAT, med bilder. Att varje rasklubb, betalar, en summa, till tidningen, baserat på antal medlemmar, 
och sidor i tidningen. Att vi fortsatt, kan anordna egna certutställningar, men även spanielutställningar, med cert, och gärna samarbeta, med Retrieverklubbarna. 
Självklart förstår jag, att det kan vara svårt, i vissa landsändar, att hitta folk, men kanske man då kan ingå, i en större region, eller eventuellt, "lyda" direkt under 
Spaniel klubben.   Om det nu inte är möjligt att dela SSRK, pga av "personalbrist" eller annat, så MÅSTE SSRK lägga mera fokus, på Spaniels och 
utställningar, samt att utställningarna SKA EJ, subventionera, jakt, spår mm, för retrievers eller spaniels.  Dom proven, ska bära sig själva. Tidningen, 
Apportören, som den ser ut idag, är en urtråkig tidning, för dom som är utställningsintresserade, måste tillägga att Hundsport, inte är så rolig, den heller....  Men 
en Spanieltidning, eller om det nu blir en fortsatt, Apportör, måste ha en aktiv redaktör, som är uppsökande, idérik,  och nästan en som "tvingar" uppfödare, 
utställare och "vanliga" hundägare, att skriva om sina hundar, kåserier, annonsera, mm.  Alla vill se sina namn, hundar, bilder,  i tryck!!!!    Papperstidningar, 
finns kvar, cyper space, i alla ära, kan försvinna, ut i tomma intet. Summa sumarum, allt som har med min ras, att göra, ska ligga hos rasklubben, så långt det 
går, övergripande saker, hos Spanielklubben. Klubbarnas pengar, är och ska fortsatt vara, rasklubbarnas, alla evenemang, som rasklubbarna ordnar, ska 
självklart, vara öppna, för alla, men kanske anordnande klubb, har billigare, eller gratis, för sina egna rasklubbsmedlemmar. Det ska vara upp till varje rasklubb, 
att besluta om. Tillbaka till förslaget, om endast en medlemstidning, de tror jag inte ett ögonblick, på. Om ACC, vill ha ett nummer med billiga 
medlemsannonser, som vi har,  till ex julnumret, då fungerar det inte med endast en tidning. Och även att framsidan, är viktig, vi har ibland Cover storys, och då 
ingår framsidan, till en mycket human, penning. Usch vad negativ, jag är nu..... det kanske vore kanon med en gemensam tidning... Mindre fel, om vi ser till 
ACC:s tidning, sedan en tid tillbaka. men jag tror ändå på, Rasklubbstidningar och en gemensam. Ja, det var allt för den här gången. Nu vill jag veta, vem läser 
detta, och andras inskickade synpunkter???? Det önskar jag svar på, snarast. Hej och ha det bra, inte ett lätt jobb, detta med en delning, eller ej



JA SSRK Östra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västernorrland

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt Synd å dela den då det på många orter i Norrland är få spaniels och jag tror det blir svårt att driva föreningar 

NEJ
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag är positiv till alla punkter förutom att det skulle vara lite tråkigt att inte längre ha egen rashemsida och tidning, fast jag förstår att en gemensam  skulle 
innebära en ekonomisk fördel och mindre jobb för varje klubb.
  Om en Spanielklubb bildas, skulle jag önska fler tillfällen till jaktträning och och , om möjligt fler B och A-prov/år och att provplatserna är liknande 
terrängmässigt. 
 Om provterrängen för B-prov ej är så tät och snårig, ges fler möjligheter för också icke jaktspaniels att få ett godkänt, vilket kan peppa deras ägare att träna 
vidare.

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Jeg mener at Paul Anderson's model til en fremtidig spanielklub er genial.

JA SSRK Småland

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västerbotten Jag är medlem i JIS
Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Småland
Jag är medlem i Field 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Önskar att WSSK förblir som det är idag! Bortse från tidigare svar.  

JA SSRK Gävleborg

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra Jag är medlem i JIS
Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Field 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Positiv till delning om rasklubbarna läggs ner, annars ej. Blir lika mycket folk som behövs till olika styrelser om rasklubbar finns kvar och det är svårt som det är 
att få folk som vill och har tid att lägga ner på styrelsearbete. 

JA SSRK Östra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västerbotten

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västerbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

NEJ

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

Väldigt dåligt,  att man kan bara välja ett alternativ på vilka ras klubbar man är medlem i.  Och sedan förstår jag inte varför ni vill veta vilken avdelning i SSRK 
man tillhör. 
Sedan är det  för få frågor,  och dom frågorna som finns är inte speciellt givande.  Det ni får ut, är endast vilken avdelning jagttillhör och  jag vill vara med i en 
framtida Spanielklubb. 
Sedan har det kommit ut väldigt dåligt med information om  hur ni tänker mm.

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Ser inga fördelar med delning. Svårigheter med tillräckligt antal funktionärer, sämre ekonomisk stabilitet och därtill en snarlik organisation som SSRK har idag. 
Varför??!
Är fö medlem även i andra spanielklubbar- något som enkätskaparen inte tänkt på.



JA SSRK Västra

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

Den framtida organisationen bör vara helt verksamhetsorienterad med regionala klubbar. Utvecklingen under de senaste 20 åren har medfört en förstärkt 
polarisering där i stort sett ingen gemenskap numera förekommer mellan t ex utställnings - respektive jakthundarna. Det liggande förslaget är i princip en kopia 
av nuvarande organisation bara med skillnaden att spaniel -och retrivrarna separerats. Ras i rasproblematiken är ju ett faktum och där de jaktavlade linjerna 
numera är kartlagda och därmed kan bedriva en  egen verksamhet med full status inom regionala klubbar.

JA SSRK Småland

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta För oss med jaktspaniel finns igen mening att gå med i föreslagen klubb.

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Önskar en lokalklubb spaniel 

NEJ
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta vid utställning viltspår mm bättre med störreorganisation

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Clumber 
Spaniel Klubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Södra

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta Jag tror att vi vinner på att hålla i hop klubben. Det blir en tyngre synpunkt.

JA SSRK Södra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

Är emot en delning av specialklubben. Mest beroende på vad det innebär för den blivande spanielklubben . Är emot förslaget att det skall knytas så hårt sedan 
till spanielklubben och att rasklubbarna kommer få mindre att säga till om. Idag har vi inom Cockerklubben starka lokalavdelningar som inte skall få finnas 
längre. tror att man tappar sitt engagemang och får svårt att få aktiva personer att arbeta vidare. Känns också osäkert att ta ställning till något som man ej vet 
vad det innebär, kanske blir bra, men, vad händer med alla våra aktiviteter som vi idag anordnar inom vår lokala rasklubb, alla våra utställningar som anordnas 
av respektive lokala rasavdelningar. Samt att vi inte skall få ha en egen hemsida ? Här tycker jag vi som stor populär ras kommer ta ett steg tillbaka. Det finns 
så mycket frågor.....

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Småland

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östergötland

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

NEJ

NEJ jag tillhör ingen 
spanielrasklubb eller 
spanielklubb

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Östergötland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag tycker att fördelningen av mandat inte känns tillfredsställande när man tittar på storlekarna i de olika rasklubbarna. Cockerklubben och Welshklubben får för 
lite mandat i förhållande till både springerklubben och acc, field och clumber spaniel. Att använda D´Hondts princip känns inte rätt då den slår så fel. I det här 
fallet om man slår ihop ACC, Clumber  samt Field så är det 543 medlemmar. Dessa 543 medlemmar kommer att ha hela 3 mandat till skillnad från 
cockerklubben som får 2 mandat för 1136 medlemmar och Welshklubben 1167 också endast 2.
Förstår att alla skall vara representerade och få mandat men skillnaden i antal medlemmar är för stor. T ex det skiljer endast 387 medlmemmar mellan springer 
och welsh och inte mycket mer mellan cocker heller och det avgör 1 mandat, medan det skiljer 897 mellan det minsta spannet dvs ACC-welsh och det ger 
samma skillnad i mandat. Det är helt otillfredsställande med dessa proportioner. I övrigt ett bra och genomarbetat material.
- en fråga också - hur kommer de officiella utställningarna att delas upp mellan retriever och spaniel? Kommer resultatet att bli färre utställningar för alla, eller 
kommer man att få ett utökat antal stambokförda utställningar av SKK för att kompensera?

JA SSRK Östra

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra Jag är medlem i JIS
Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östergötland

Jag är medlem i 
Amerikansk Cocker 
Cirkel

Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

NEJ
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta



JA SSRK Värmland Jag är medlem i JIS
Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

Är ju med i Springerklubben och JIS. Men en spanielklubb kanske vore mer inriktad på jakt än vad Springerklubben är förstås å då är jag självklart intresserad 
och tycker för egen del att en delning är OK. Samtidigt är väl ett samarbete bra eftersom spaniel å retriever kompletterar varann inom jakten. 

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Har läst igenom texten, inte så lätt med så mkt fackspråk men kontentan gick fram och jag är possitiv till en delning! 

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta Har läst igenom texten, inte så lätt med så mkt fackspråk men kontentan gick fram och jag är possitiv till en delning! 

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Gävleborg
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag tror inte på en delning. Spanielsidan är en liten del av SSRK, jag tror det blir svårt att ensam stå för ex jaktprov, utställning mm. Jag tror på fortsatt 
samarbete vilket ger fördelar till både spaniels och retrivers.

JA SSRK Bergslagen
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Gävleborg

Annan spanielklubb 
utanför SKKs 
organisation

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

SSRK i Värmland är redan väldigt uppdelad mellan retriever o spaniel. Vi spanielägare har inget stöd i SSRK alls vilket är väldigt tråkigt. De aktiviteter som 
anordnas är för lab, vilket faller sig naturligt då lab o jakt är en stor del av medlemmarna. 
Med anledning av det är ja positiv till en delning, om det finns aktiva personer som vill driva en spanielklubb! 
Går inte delningen igenom behöver det till en attitydsförändring hos SSRK.

JA SSRK Bergslagen
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

JA SSRK Södra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag är positiv inför en ren spanielklubb, vi kan ju titta lite på Norge som har det så och vad jag förstått så fungerar det bra där. Är också positiv till att arbeta mer 
gemensamt mellan raserna, även om det kan bli en del inkörnigsproblem förmodligen så innebär det i längden mer kompetens och bredare erfarenhet vilket 
kommer alla till gagn i slutändan. Som det är nu tycker jag spaniel kommer i skymundan kontra retriever i SSRK.

JA SSRK Norrbotten
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta Jag befarar att verksamheten i norra Sverige blir kommer att bli lidande pga stora avstånd. 

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

Fint att ni arbetat fram ett förslag. Men... arbetsordningen är enligt min uppfattning bakvänd. Vi i vår klubb har inte fått någon information till oss som 
medlemmar. Inte blivit kallade på möte för att tycka till innan förslaget om en ev delning, vad vi vill ha med i förslaget osv. Ingen information om arbetet eller 
enkäten på SSRK:s hemsida på Springerklubbens hemsida. Och ej heller nu fått möjlighet att tycka till mer än här i er enkät. Så får det inte gå till i en klubb!!
Under all kritik enligt min mening. Skulle det inte vara för utställning eller prov har jag ingen önskan att tillhöra klubbar som stänger ute sina medlemmar på 
detta vis.

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta Vet ej/har ingen åsikt

 jag tror inte att vi har folk att besätta alla poster. så om det ska bli en delning tror jag att ssrk lokalavdelning måste bort och den uppgiften deligeras till 
rasklubbarna.

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Gävleborg
Jag är medlem i Cocker 
Spanielklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Field 
Spaniel Klubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta Göteborgs sektionen har sedan många år totalfokus enbart på retrievers. Det är trist för oss som har spaniels. Men västers utställningar är trevliga.



JA SSRK Östergötland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Bergslagen
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Småland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland Jag är medlem i JIS
Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt

Är ju med i Springerklubben och JIS. Men en spanielklubb kanske vore mer inriktad på jakt än vad Springerklubben är förstås å då är jag självklart intresserad 
och tycker för egen del att en delning är OK. Samtidigt är väl ett samarbete bra eftersom spaniel å retriever kompletterar varann inom jakten. 

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt Vet ej/har ingen åsikt Kanske svårt att ha en klubb för endast springer där jag bor. Finns för få.

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

Det stora "bekymret" tror jag kommer att bli att hitta personer som kan tänka sig att jobba  med styrelsearbetet både lokalt o central, se bara hur det är idag när 
det knappt går att få ihop en styrelse på rasklubbsnivå. Medlemmsavgiftens storlek kan också bli en avgörande punkt. Dålig ekonomi och inte fungerande 
styrelsarbete är ingen bra kombo.

JA SSRK Dalarna
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Värmland
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i Field 
Spaniel Klubben

Vet inte/jag har ingen 
åsikt JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Västra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig POSITIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

Jag är inte så insatt i frågan men jag har spaniel som jag jobbar med och ställer ut i mindre omfattning. Min spontana åsikt är att SSRK domineras av 
retriverdelen, vilket jag kan förstå,  men det leder till att man som spanielintresserad blir rätt ointresserad av att ta del av SSRK och att tex apportören känns 
helt onödig att få i de allra flesta fall. 

JA SSRK Södra
Jag är medlem i Welsh 
Springer Spanielklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta JA jag kan tänka mig detta

JA SSRK Östra
Jag är medlem i 
Springerklubben

Jag ställer mig NEGATIV 
till detta NEJ jag kan inte tänka mig detta


